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CHINA TAIYUAN INTERNATIONAL YOUTH SCULPTURE SYMPOSIUM

201+





征集通知

Invitation

         主办单位 ：中央美术学院
                    太原市人民政府

                    中国美术家协会雕塑艺委会

         承办单位 ：太原工业文化创意产业园

                    中央美术学院雕塑系

         学术支持 ：中央美术学院、中国美术学院、清华大学美术学院、鲁迅美术学院、                   

                    天津美术学院、湖北美术学院、广州美术学院、四川美术学院、西

                    安美术学院、上海大学美术学院、中国美术学院公共艺术学院、

                    国际著名美术学院

         Organizing  Body:  Central Academy of Fine Arts 
                            Art Committee of Sculpture, China Artists Association

                            Taiyuan Government 
Executive Organizer: Taiyuan Industrial Cultural Creative Park
                            Sculpture Department of CAFA

 Academic  Support : CAFA,CAA,THFA,LXFA,TJFA, HIFA
                          GAFA,SFAI,XAFA,AFASU,CAACPA
                          International famous Academies of Fine Arts
 一、主旨  Purpose
利用太原化肥厂的工业文化环境，及太原市内的废旧金属材料（旧设备、旧材料等资源）制作一
批放置于文化创意园区及周边地区的、与工业文化有关的，具有国际水准的现代雕塑。

    Create a batch of modern sculptures associated with industrial culture which are located in the creative     

    industry park and surrounding area in the industrial environment of Taiyuan Industry Group using waste  

    metal materials (old equipments and materials, etc).

二、组织机构  Organizing Units
    主办单位：中央美术学院
               太原市人民政府

               中国美术家协会雕塑艺委会

     承办单位：太原工业文化创意产业园

               中央美术学院雕塑系

     学术支持：中央美术学院、中国美术学院、清华大学美术学院、鲁迅美术学院、                   

               天津美术学院、湖北美术学院、广州美术学院、 四川美术学院、西

               安美术学院、上海大学美术学院、中国美术学院公共艺术学院、

               国际著名美术学院

     Organizing  Body : Central Academy of Fine Arts 

                      Art Committee of Sculpture, China Artists Association

                      Taiyuan Government 

     Executive Organizer:Taiyuan Industrial Cultural Creative Park

                      Sculpture Department of CAFA

     Academic  Support: CAFA,CAA,THFA,LXFA,TJFA, HIFA,  

                      GAFA,SFAI,XAFA,AFASU,CAA,CPA

                      International famous academies of fine arts

 三、参加资格 Entry Requirement

凡具独立创作户外大型金属雕塑的国内外美术学院学生
      Students of academy of fine arts who can make outdoor large-scale metal sculpture
四、创作主题 Creation Theme
工业与自然  Industry and Nature

五、创作媒材Creation Media

钢材、废旧设备、机械零件等
     Steel, wasted equipment, machine parts, etc. 

六、实施办法 Process

1. 入选者：经审查委员会审核通过者，由主办单位发邀请函。
Selected Artists: after reviewed and approved by the Review Committee, the Organizing Body will  
                send the official invitation to him/her.

2. 邀请名额：择优邀请和推荐80名学生（其中国际学生10名）。
             Number of Invitation:80 students will be invited after reviewing(including 10 foreign students)
3. 创作时间：自2014年7月20日——8月25日，共计35天。
             Creation Period: 35 days , from July 20th to August 25th, 2014.
4. 创作地点：太原工业文化创意产业园
    Creation Location: Creative Industry Park in Taiyuan Industrial Cultural Creative Park 
5. 创作方式：现场创作，创作期间须自始至终在现场进行创作，无特殊原因不得擅离现场。每位创作者配有一名技工。
            Creation Method: the whole creation process is on-site creation, each creator will be assisted by  

            Technician and not be allowed to leave the scene without specific reason.
6. 工具设备：现场创作所使用的水、电、工作棚、金属加工设备、搬运机具，由承办单位提供。
       Tools and Equipments: Executive Organizer will provide artists with water, electricity, metal equipm-
       ents, work tent, and moving machine for their on-site creation.  
7. 创作材料：由承办单位提供。
             Creation Material: provided by the Executive Organizer.      
8. 作品规格：作品单件实体尺寸必须在二立方米以上。
             Specifications on the works: actual size of single work should be larger than 2m³.
        9.   作品归属：雕塑作品的所有权及知识产权 (包括但不限:著作权)，皆归太原市政府所有，太原           

            市政府拥有使用该作品之影像权及发表的权利 (包括但不限：研究、摄影、复制、授权开发相
            关产品、出版、宣传、推广等权利)，主办单位并有规划永久置放地点的权力，创作者不得进行 

            复制或对上述事项提出异议，且由太原市政府在作品上标示艺术工作者为原始创作人，艺术工
            作者享有著作署名权
            Ownership and IPR: the ownership and intellectual property rights (IPR, including but not limited to     
    copy right) of the sculpture works are belonged to the Taiyuan Government who will possess the   rights to use the image and publication of such works, including but not limited to the rights to make research, photograph and duplication, as well as the rights to authorize the development in product, publication, publicity and promotion. In addition, the sponsor also has the right to plan the location/ site where can place the work permanently, and the creator shall not have the copy right or have any objection with above conditions; however, creators will also possess the right of creator’s name for their creation and the Taiyuan Government will label creator names on their creation. 
10. 作品独特性：为确保作品的独特性，创作者须声明作品为其所独立创作，不得抄袭，且专为本 
  活动创作该作品，与创作人的其他作品不得重复。          

     Uniqueness of Sculptures: to ensure the uniqueness of the sculptures, creators should guarantee that   

     he/ she is the creator solely, not plagiarism from third party and not duplicate of creator or others. 
七、征件流程Entry Procedures
   初审送件  Submission of Primary Review

1. 
参加甄选者，请E-mail或邮递报名资料至「“2014中国太原国际青年金属雕塑创作营”北京市朝阳区花家地南街8号, 中央美术学院雕塑系」
        For participants, he or she can E-mail or mail the application form to tiymss2014@126.com/ 
        Sculpture Department, Central Academy of Fine Arts, No8.Huajiadinanjie, Chaoyang District,  

        Beijing,China.) 

2.
报名方式 (任选下列二种方式)
2-1电子邮件报名
从雕塑营官网：http://www.cafasculpture.com/academic20140310.html 下载报名表，填好各项数据及参赛作品，并同作者过去三件作品照片及说明，请自行扫描成JPG格式之图档，要求图像清晰。（档案如超过5MB，请分批传送）发送到tiymss2014@126.com
Application Method (select one of these 2 following methods) 
   E-mail Application

   Download the application form of this workshop from related website: http://www.cafasculpture.com/academic20140310.html  Completely fill the application form with basic information and the work title; in addition, please enclose photos and information of 3 works that the applicant made previously, please make JPG format by yourself (please send the file in batches if it is larger than 5MB). 

   E-mail :tiymss2014@gmail.com
2-2邮递报名
A. 将信息表(表一与表二) 用EMS或送至「“2014中国太原国际青年金属雕塑创作营”北京市朝阳区花家地南街8号,中央美术学院雕塑系」
 
(a) 作者基本信息 (表一)

(b) 创作者过去三件作品信息 (表二) (张贴或打印5寸照片)
B. 表格文字，限中文或英文打印 (字迹潦草或数据不全者，恕不受理)。
   Mailing Application

  A. Please use EMS or personally deliver the application form (Application Form 1 to 2) to “2014  

  China Taiyuan International Youth Metal Sculpture Symposium” (Sculpture Department, Central      

  Academy of Fine Arts. No8.Huajiadinanjie, Chaoyang District, Beijing, China.)
(a) Basic information of the creator (Form 1)

(b)Information of 3 previous works of the creator (Form 2) (enclosed with attached or printout 5inch  

 photos)

  B. Application form should be filled in either Chinese or English only (careless handwriting or 
  incomplete information is unacceptable). 

3.
凡参加初审送件者，不论入选与否，其资料、照片及一切有关数据，概由承办单位存盘，不予退件；入选受邀参加者，应同意其送审资料供公众参阅，不愿提供各界参阅者，请自行于征件表上注明。
     No matter the entry has been selected or not in the primary review for the applicants, his/ her informat-
     ion, photo and every related information that will be filed by the organizer without returning. Primarily  

     selected creator shall agree that his/ her above personal information be provided to public and please 
     make a note on the application form for those who not willing to provide their works to the public. 

4.
送件日期，即日起至2014年7月1日止，以承办单位收到信件为凭，逾时或参赛文件不全者，不予评审。
     Application period is from now to July1st, 2014, according to the mails that received by the organizer.    

     Overdue entry and incomplete entry document are unacceptable. 

5.
于2014年7月6日前公布初选名单 (合计80名，包括国际学生10名)，发函个别通知入选者进行终审。
     Selected name list will be announced before July 6th, 2014(totaled 80 students, including 10 foreign    

     students ). 

退件  Return
  送审作品照片及设计图恕不予退还，数据将由承办单位存盘，请参选者自行保留备份文件。
     Photo and design plan of the submitted work will not be returned, and the information will be filed by  

     the organizer. Please backup your information. 

八、待遇与酬劳 Treatment and Reward

1.
经决议受邀参加本创作营的80名学生，由主办单位提供创作期间 (2014年7月20日 – 2014年8月25日) 的食宿以及所在学院城市往返太原的火车票，提供国际学生本国至北京的往返机票（经济舱、保险费用)及北京至太原的往返火车票。
2.
雕塑品创作费人民币二万元整 (税后) 并颁发证书作为纪念。
1.For those 80 students that selected and invited to participate in this workshop, organizer will provide them with the expenses of room and board during the creation period (2014/7/20-2014/8/25), round-trip train tickets between located city and Taiyuan; for foreign students, organizer will provide round-trip plane tickets (Direct flight，economy Class, as well as the insurance premium within the even period) to Beijing and train tickets between Beijing and Taiyuan. 

   2. Expense of Sculpture is RMB20000yuan(after tax ). A certificate will be awarded to the elected articip-
     ated artists in memory of this event.  

九、注意事项 Others
1.

凡受邀者应签署声明书及创作合约书，并遵守及履行相关规定，方可参加本活动。
2.

受邀者最迟必须于7月19日之前办理报到，并于8月27之前离开园区。
3. 
活动结束前三日，将请承办委员协助验收作品进度，如因可归责于作者的因素，而未能于活动期间完成作品者，将依据承办单位裁示，取消作者的创作费。
4.
活动相关食、宿费用补助，自2014年7月19日至2014年8月27日止，此期间外衍生之费用，由作者自行负担。
     1. Every invited artist shall sign the Declaration and creation contract as well as follow and implement  

     related regulations. 

   2. Every invited artist should be check-in the campus before 19th July, and depart the campus before 27th August.
        3. 3 days before the end of this event, please ask the committee members of the organizer to assist in rev
        iewing the working progress. For the creator who cannot complete his/her work within the event period w-
        ith personal cause, his/her work reward will be cancelled according to the decision made by the organizer. 
   4. Accommodation and meals will only be provided by the organizer from July/19th/2014 to August/27th
     /2014, creators shall take responsibility of their accommodation and meals expenses which occur beyond such period above.

十、联络方式 Contact Methods

主办单位：2014中国太原国际青年金属雕塑创作营
通信地址：北京市朝阳区花家地南街8号  中央美术学院雕塑系
联系电话：孙婷婷 010-64771078   孙洁010-64771079
传真：010-64771079
E-mail： tiymss2014@126.com
     官网链接：http://www.cafasculpture.com/academic20140310.html 
  Organizer: Central Academy of Fine Arts 

  Mailing Address: No.8.Huajiadinanjie, Chaoyang District, Beijing, China.
  Contacts: Miss Sun Tingting  Sun Jie  +86-10-64771078/79

  Fax: +86-10-64771079
  E-mail: tiymss2014@126.com
  Official Website: http://www.cafasculpture.com/academic20140310.html  
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